
BASQUET CLUBS 

Mésa 
El Fon;a Lleida i la plantilla del senior femení atansen postures i el club assegura que mantindran 
la categoria si hi ha prou jugadores 1I Protesta davant del Barris a favor que l'equip segueixi 

JOS~ CARLOS MONGE 
I LLEIDA I El For¡;a Lleida esta més 
a prop de continuar competint 
la temporada que ve a la Lliga 
Femenina 2, després que club 
i plantilla atansessin ahir les 
seues postures en una reunió 
a última hora de la tarda, que 
va tenir lloc després d'una roda 
de premsa matinal en la qual 
el president Albert Aliaga es 
va defensar de les crítiques per 
la inicial renúncia a continuar 
competint en aquesta categoria i 
fer-ho a Copa Catalunya, defen
sant que el motiu que els havia 
portat a aixo era únicamerit la 
falta de jugadores perque, va 
explicar, "només quatre ens ha
vien manifestat la seua intenció 
de continuar la proxima tempo
rada". La condició per seguir a 
LF2 és que les set jugadores que 
queden de la plantilla de l'any 
passat es compronietin ferma
ment a continuar a l'equip. 

A la tarda va tenir lloc l'anun
ciada convocatoria de protesta 
en defensa de mantenir l'equip 
a LF 2, en la qualles jugadores, 
acompanyades pet unes 200 
persones, van llegir el comu
nicat que ja havien fet públic 
fa uns dies, arran que SEGRE 
va avan¡;ar la decisió del club 
de baix'ar l'equip una catego
ria. Van assegurar que les set 
signants de l'esmentat manifest 
tenien la voluntat de seguir i de
fensar el projecte i van accep
tar el repte que els va llan¡;ar 
el president al matí: "Si les set 
jugadores volen seguir, segui
rem", va dir Aliaga. El manifest 
el van llegir cinc de les signants, 
Maria Cerqueda, Pilar Come
lla, Laura Gil, Abril Rexach i 
Iris Tribó. Andrea Femández 
i Carla Femández estaven fora 
de la ciutat. Les jugadores han 
rebut el suport de 2.500 firmes. 

Les dos parts ja s'havien citat 
a una posterior reunió a la qual 
van assistir, per part del club, el 
director tecnic Joaquín Prado, i 
el responsable de la base, Carles 
Cuéllar, i les cinc jugadores, a 
més de Raquel Rubí, tresorera 
en l'última junta del CB Lleida 
abans de la fusió entre els clubs 
de l'any passat. 

"Tenim la voluntat" 
Després de la reunió, Iris 

Tribó va explicar que "els hem 
reiterat que totes tenim la vo
luntat i el compromís de sortir 
a LF2, pero no depen només de 
nosaItres. La responsabilitat és 
del club, pero després d'insis-
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Les cinc jugadores del primer equip femení que van assistir a la protesta, amb el suport que van rebre davant del Barris Nord. 

Una jove, amb un cartell sobre les 2.500 adhesions rebudes. 

tir que volem seguir, ens han 
transmes també la seua voluntat 
de sortir a competir en aquesta 
categoria". 

El club, per la seua part, va fer 
un comunicat en el qual confir
mava que "les signants han ma
nifestat la seua voluntat de con
tinuar amb el projecte en Lliga 
Femenina 2" i que, per aquest 
motiu, "en els propers dies es 

mantindran reunions individu
<'lIs amb totes elles per tancar 
el compromís de mutu acord". 

Durant la roda de premsa, Al
bert Aliaga es va mostrar dolgut 
pel que considerava crítiques 
fora de lloc en xarxes socials i 
va insistir que "ni hem venut la 
pla¡;a ni renunciem al projecte. 
Si hi ha jugadores, sortirem", 
va reiterar. 

EL DETALL 

El club ven el primer dia més de 
1.500 abonaments per a I'ACB 
• El For¡;a Lleida va vendre 
ahir més de 1.500 abona
mentsper assistir als partits 
de la Lliga ACB al pavelló 
Barris Nord, el primer dia en 
que es posaven a la venda. 
L'acollida per part de l'afició 
de la campanya d'abonats, 
que el club va anunciar la 
passada setmana,ha estat 
espectacular. Els abonaments 
per a les diferents zones en 
les quals s'ha sectoritzat el 
pavelló lleidata, es van posar 
a la venda de forma online a 
les 09.00 i, a les 11.00, quan 
el president Albert Aliaga 
va donar la conferencia de 
premsa (vegeu el text cen
tral), ja s'havien superat els 
400 abonaments venuts. A la 
tarda les oficines obrien a les 

17.00 i mitja hora abans ja hi 
havia una considerable fila 
d'aficionats esperant el seu 
tom per comprar els abona
ments. El club va manten ir 
la venda fins a les deu de la 
nit, superantels esmentats 
1.500 abonaments. El club 
va presentar la campanya 
divendres passat, dia 21, 
amb uns abonaments que 
osciHen entre els 275 i els 
450 euros, uns preus que el 
president, Albert Aliaga, va 
explicar que estan en la H
nia deIs que apliquen aItres 
,clubs de l'ACB. Ahir, Aliaga 
va recordar que, com en els 
anys anteriors, les persones 
amb discapacitat tindran des
comptes i accés adequat a les 
seues necessitats particulars. 


